
Protok61 Nr XXXV.2022 

z XXXV Sesji Rady Gminy Siubice 

odbytej w dn'u 23 marca 2022 r. 


Obrady XXXV Sesji Rady Gminy Slubice odbyly siy w godz. 122o-1500 oraz byly 
transmitowane na Zywo w intemecie. Obrady prowadzil przewodnicz,!cy Slawomir 
Januszewski. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 15 os6b tj. 100%. 
W sesj i udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gIll1iny, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik g~iny, 
4. 	 radni wedlug zal,!czonej listy obecnosci, 
5. 	 soltysi wedlug zal'!czonej listy obecno ~ci. 

Do pkt. 1 
Slawomir Januszewski - przewodn cZ'!cy Rady otworzyl obrady XXXV sesji Rady 

Gminy Slubice, powital wszystkie p nie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
skarbnik oraz soltys6w. Na podstawie lis~ obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 15 
radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slub'ce moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 

Do pkt. 2 
Przewodnicz,!cy poddal pod gloso anie porz,!dek obrad, kt6ry zostal dostarczony 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsz£l. sesjy. Ra1ni nie mie1i zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - stf 15 obecnych jednoglosnie przyjyla porz,!dek 
obrad. 1 radny nie glosowal. Porz,!dek obrad przedstawia siy nastypuj,!co: 

1. 	 Otwarcie Sesji. 
2. 	 Przyjycie porz'!dku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzyses~jnej W6jta Gminy za okres od 27 stycznia r. 

do 22 marca 2022 r. J 
4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 
5. 	 Informacja 0 zabezpieczeniu przeciwpoodziowym w Gminie Slubice. 
6. 	 Przyjycie sprawozdan z dzialalnosci Ko isji Rady Gminy za 2021 rok. 
7. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej Bi lioteki Publicznej w Slubicach za 2021 rok. 
8. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego I srodka Pomocy Spolecznej w Slubicach za 2021 

rok. 
9. 	 Sprawozdanie z realizacji zadan z zakre u wspierania rodziny na terenie Gminy Slubice 

za 2021 r. 
10. Sprawozdanie z dzialalnosci Zespolu Interdyscyplinamego za 2021 r. 
11. Informacja z realizacji Gminnego Prognamu Profilaktyki i Rozwi£l.zywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Gminnego Program Przeciwdzialania Narkomanii za 2021 rok w 
gminie Slubice. 

12.Informacja Przewodnicz£l.cej Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu, Bezpieczenstwa 
Publicznego, Zdrowia, Opieki Spolecznej i Mieszkalnictwa w sprawie: 
a) sprawozdania merytorycznego i finansowego stowarzyszen realizuj£l.cych gminne 

zadanie "upowszechnianie sportu" za ~ok 2021,
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b) 	 sprawozdanie z funkcjonowania kompleksu boiska "Orlik" w 2021 roku. 
13. Podjycie uchwal w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice, 
b) zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2022, 
c) nie wyrazenia zgody na wyodrybnienie w Budzecie Gminy Slubice na 2023 rok 

srodkow stanowi,!cych fundusz solecki, 
d) 	przyjycia programu opieki nad zwierzytami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomnosci zwierz'!t na terenie gminy Slubice, powiat plocki, woj. mazowieckie, 
e) 	przyst,!pienia do sporz,!dzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla cZysci dzialki Nr ewid. 230/4 w miejscowosci Grzybow, 
f) 	przeprowadzenia konsultacji spolecznych, 
g) przyjycia Strategii Rozwoju Gminy Slubice na lata 2021-2030, 
h) 	w sprawie przyjycia Gminnego Programu Oslonowego "Korpus Wsparcia Seniorow" 

na rok 2022 w Gminie Slubice, 
i) 	 zmiany Uchwaly Nr XXX.212.2021 Rady Gminy Slubice z dnia 17 grudnia 2021 roku 

w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi,!zywania Problemow 
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2022 rok. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
15. Przyjycie protokolu z XXXIV sesji Rady Gminy. 
16. Sprawy rome. 
17. ZakOJlczenie obrad. 

Do pkt. 3 
Wojt wryczyl podziykowania dla soltysow z okazji Dnia Soltysa. 
Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej Wojta Gminy za okres od 27 stycznia 

do 22 marca 2022 r. (material w zal,!czeniu). 

Do pkt. 4 
Radny Stanislaw Szymanski zwrocil siy do wojta i Rady Gminy, by sporz,!dzic 

dokumentacjy na drogy w Alfonsowie, jesli byd,! wolne srodki. 
Radna Krystyna Wojtalewicz zapytala, czy wiadomo cos na temat dalszych prac 

w sprawie scieZki rowerowej przy drodze 575. 
Radny Dariusz Wolinski prosil 0 zrobienie dokumentacji na ulicy Wielkiej Wody. 

Ponadto zwrocil siy 0 zorganizowanie zebran wiejskich. Jest bardzo duzo spraw i ludzie 
chcieli 0 tym porozmawiac. Przypomnial rowniez 0 drodze na Sadach, 0 ktor,! wczesniej 
wnioskowal. Zwrocil siy z prosb,!, by udroznic row melioracyjny w luliszewie. Rolnicy 
do dzisiaj nie mog,! wejsc na pola, poniewaz jest mokro. 

Radna Katarzyna Milczarek, w imieniu mieszkancow wsi Laziska, zawnioskowala 
o oznaczenie miejscowosci znakiem. Ponadto przypomniala 0 sprawie oswietlenia tej 
miejscowosci, by wzi,!c to pod uwagy przy wnioskowaniu 0 srodki. 

Radna Teresa Sitkiewicz zapytala, czy byd,! zrobione pomiary drogi na Grzybowie 
i jesli tak to kiedy. Rowniez zapytala kiedy bydzie robiona droga obok sohysa Grzybowa. 
Podziykowala za wyrownanie jednej z drog na Grzybowie. 

Radny lacek Ambroziak prosil 0 zebrania wiejskie w sprawie rowu melioracyjnego 
Zyck Polski-Nowosiadlo. Zapytal 0 to, czy Stacja Uzdatniania Wody w Alfonsowie juz 
funkcjonuje. 
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Do pkt. 5 
Przewodnicz,!-cy Rady Gminy p linformowal, ze informacja 0 zabezpieczeniu 

przeciwpowodziowym w Gminie Slubic zf stala przeslana do radnych drog~ elektroniczn,!

i wszyscy radni dokladnie siy z nim zapoznt li (material w zal~czeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan, b'!-J Z uwag. 

Do pkt. 6 
Przewodnicz,!-c Slawomir Janusze . ski przeszedl do nastypnego punktu. Poprosil 

przewodnicz~cych poszczegolnych komiS~"~0 zaprezentowanie sprawozdan z dzialalnosci 
komisji za 2021 rok. lako pierwszej udzielil glosu radnej Annie UrbaIl.skiej - przewodnicz,!-cej 
Komisji Rewizyjnej (material w zal'!-cze ·u). W kolejnosci udzielil glosu radnej Sylwii 
Goreckiej - przewodnicz'!-cej Komisji Oswia: ,Kultury, Sportu, Bezpieczenstwa Publicznego, 
Zdrowia, Opieki Spolecznej (material w al,!-czeniu), radnemu Piotrowi Ziolkowskiemu 
J?rzewo~nicz,!-cemu K?m~sji Pl,anowania. G9spodarcze~o, Infrast~ktury, Rolnich~a, Ochrony 
Srodowlska, Budzetu I Fmansow (matenal w zal,!-czenm). Na komec sprawozdanle odczytala 
radna Milena Kaminska - przewodnicz'!-c Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji (material 
w zal,!-czeniu). 

Przewodnicz,!-cy podziykowal za przedstawienie sprawozdan przewodnicz,!-cym 
poszczegolnych komisji. 

Pytan, b~dz uwag nie zgloszono. 
Radni zaopiniowali pozytywnie prze stawione sprawozdania. 

Do pkt. 7 
Przewodnicz'!-cy Rady Gminy poinD rmowal, ze sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Slubicach za 2 21 rok zostalo przeslane do radnych drog,!

elektroniczn,!- i wszyscy radni dokladnie Siylz nim zapoznali (material w zal,!-czeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan, b,!-dz uwag. 

Do pkt. 8 
Przewodnicz,!-cy Rady Gminy poinf~rmowal, ze sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Slubicach za 2p21 rok zostalo przeslane do radnych drog,!

elektroniczn,!- oraz omowione na komisji' wszyscy radni dokladnie siy z nim zapoznali 
(material w zal,!-czeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan, b,!-dz uwag. 

Do pkt. 9 

Przewodnicz,!-cy Rady Gminy POi] fOrmOWal, ze sprawozdanie z realizacji zadan 

z zakresu wspierania rodziny na terenie Gminy Slubice za 2021 r. zostalo przeslane 

do radnych drog<l- elektroniczn,!- oraz omo / 'one na komisji i wszyscy radni dokladnie siy 
z nim zapoznali (material w zal,!-czeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan, b,!-dz uwag. 

Do pkt. 10 
Przewodnicz<l-cy Rady Gminy poinD rmowal, ze sprawozdanie z dzialalnosci Zespolu 

Interdyscyplinamego za 2021 r. zostalb przeslane do radnych drog,!- elektroniczn,!
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oraz omowione na komisji i wszyscy radni dokladnie Sly Z mm zapoznali (material 
w zalqczeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan, bqdz uwag. 
Do pkt. 11 

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze informacja z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych oraz Gminnego 
Programu Przeciwdzialania Narkomanii za 2021 rok w gminie Slubice zostala przeslana 
do radnych drogq elektronicznq oraz omowione na komisji i wszyscy radni dokladnie siy 
z nim zapoznali (material w zalqczeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan, bqdz uwag. 

Do pkt.12 
Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze informacja Przewodniczqcej Komisji 

Oswiaty, Kultury, Sportu, Bezpieczenstwa Publicznego, Zdrowia, Opieki Spolecznej 
i Mieszkalnictwa w sprawie sprawozdania merytorycznego i finansowego stowarzyszen 

realizujqcych gminne zadanie "upowszechnianie sportu" za rok 2021 oraz sprawozdanie 
z funkcjonowania kompleksu boiska "Orlik" w 2021 roku zostala przeslana do radnych drogq 
elektronicznq oraz omowione na komisji i wszyscy radni dokladnie siy z nim zapoznali 
(material w zalqczeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan, bqdz uwag. 

Do pkt. 13a) 
Skarbnik Gminy Henryka Bednarek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu braID udzial15 radnych. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice, 

wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt.13b) 
Skarbnik Gminy Henryka Bednarek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany 

Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2022. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial15 radnych. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 

Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2022 
wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 13e) 
Przewodniczqcy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawie nie wyrazenia 

zgody na wyodrybnienie w Budzecie Gminy Slubice na 2023 rok srodk6w stanowiqcych 
fundusz solecki 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 14 radnych glosowalo za przyjyciem uchwaly, 

przy 1 glosie wstrzymujqcym siy. 
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· Uchwala w sp~awie, nie wyra~enir zgody na wyodrybnienie w Budzecie Gminy 
SlublCe na 2023 rok srodkow stanowl'!-cych fundusz solecki wraz z imiennym rejestrem 
glosowaft stanowi zal'!-cznik do protokolu. 

Do okt. 13d) 
Projekt uchwaly w sprawie przyjycfa programu opieki nad zwierzytami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz:j!t na terenie gminy Slubice, powiat plocki, 
woj. mazowieckie przedstawil Przewodniczkcy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 

Radni nie mieli zadnych zapytaft, b+ Z uwag. 
W glosowaniu bralo udzial15 radnych. Ucliwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie przyjycia pro~ramu opieki nad zwierzytami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomnosci zwierz'!-t na terenie gminy Slubice, powiat plocki, 
woj. mazowieckie wraz z imiem1ym rejestrdm glosowan stanowi zal,!-cznik do protokolu. 

Do okt. 13e) 
Projekt uchwaly w sprawie przy~t,!-pienia do sporz,!-dzenia Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzem1ego dla cZysci dzialki Nr ewid. 230/4 w miejscowosci Grzybow 
I 

przedstawil Przewodnicz,!-cy Rady Gminy Slawomir Januszewski. 
Radni nie mieli zadnych zapytan, b'!-f Z uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uc1f'ala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie przyst'!-pirnia do sporz,!-dzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla czysci dzialki Nr ewid. 230/4 w miejscowosci 

GrzybOw wraz z imiennym reje5trem g,050i ari 51anowi zahlcznik do prolokolu. 

Do okt. 130 I 

Projekt uchwaly w sprawie przep~owadzenia konsultacji spolecznych przedstawil 

Przewodnicz,!-cy Rady Gminy Slawomir Janr SZewski. 
Sekretarz powiedzial, ze na komisji byla rozmowa jaki jest cel tej uchwaly' Istnieje 

problem z nadawaniem numerow porz'!-dk9wych w miejscowosci Potok Czarny. Jakis czas 
temu byly juz takie konsultacje, jednak mieszkancy nie wyrazili zgody, by to byla jedna 

miejscowosc..Tak ~alej b~c ni~ moze. T~zf.ba to wyprost.owac. ~ajlepiej, by byl to Potok. 
Czas pokaZe Jak mleszkancy Sly WYPowlelz'!-. KonsultacJe S,! mezbydne w tym wypadku. 
Ta uchwala poci,!-ga za sob,!- wiele innych uc wal. Potok Czarny jest cZysci,!- Potoku Bialego. 

Soltys Potoku powiedziala, ze kied ];S byla jedna miejscowosc Potok. Pomiej zostala 
zmieniona na Potok Bialy i Potok Czarny. 

Radni nie mie1i zadnych zapytaft, b,!-z uwag. 

W glosowaniu bralo udzial15 radnych. uCht ala zostala przyjytajednoglosnie. 
Uchwala w sprawie przeprowadze ia konsultacji spolecznych wraz z imiennym 

rejestrem glosowan stanowi zal'!-cznik do prdtokolu. 
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Do pkt. 13g) 

Przewodnicz,!cy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawle prZYJyCIa 
Strategii Rozwoju Gminy Slubice na lata 2021-2030. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie przyjycia Strategii Rozwoju Gminy Slubice na lata 2021-2030 
wraz z imiennym rejestrem glosowaii stanowi zal,!cznik do protokolu. 

Do pkt.13h) 
Przewodnicz'!cy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawle przyjycia 

Grninnego Programu Oslonowego "Korpus Wsparcia Seniorow" na rok 2022 w Gminie 
Slubice. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial15 radnych. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 

Uchwala w sprawie przyjycia Gminnego Programu Oslonowego "Korpus Wsparcia 
Seniorow" na rok 2022 w Gminie Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 
zal,!cznik do protokolu. 

Do pkt. 13i) 
Przewodnicz,!cy Rady Gminy przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany 

Uchwaly Nr XXX.212.2021 Rady Gminy Slubice z dnia 17 grudnia 2021 roku w sprawie 
przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi'}.zywania Problemow Alkoholowych 
oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2022 rok. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial15 radnych. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 

Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Nr XXX.212.2021 Rady Gminy Slubice z dnia 
17 grudnia 2021 roku w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi'}.zywania 
Problemow Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2022 
rok wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal'!cznik do protokolu. 

Do pkt.14 
Wojt odpowiedzial wszystkim radnym, ze budzet gminy jest im wszystkim znany. 

Sprawy poszczegolnych drog zostaly omowione. Problem na dofinansowanie i budowy drog 
omawiano wielokrotnie. Bez kompletnej dokumentacji i pozwolenia na budowy nie zbuduje 
siy drogi. Obecna ustawa bardzo utrudnia budowy drog i wydluza procedury. Trzeba wszydzie 
poszerzac pas drogowy. Tam, gdzie jest mozliwosc wybudowania drogi gmina 0 to 
zawnioskuje. Kwestie formalne S,! bardzo istotne. Jesli droga jest na gruntach prywatnych 
i nie jest unormowany stan prawny jest to duZy problem. Niektore dokumentacje drog robione 
jeszcze za poprzednich kadencji juz siy do niczego nie nadaj,!. Czysc dokumentacji, ktor,! 
mozna bylo wykorzystac to dokumentacja na drogy w Grzybowie obok pana soltysa. Jest to 
odcinek 980 metrow. Zawnioskowano 0 dofinansowanie na t'! drogy. Drogi gruntowe S,! 
w stanie katastrofalnym. Przy obecnej pogodzie nie da siy za bardzo nic zrobic. Czysc udalo 
siy uzupelnic i poprawic. W czysci rowow melioracyjnych woda stoi i S,! one zapchane. 
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Z czysciq mieszkanc6w udale siy porozm wiac. Niekt6re rowy zostaly zasypane wlasnie 
przez mieszkanc6w. Dlatego tez stoi woda Fa polach. Na poczqtku kadencji ustalone zostaly 

pr~orytet.y .. Byl.y ,t~ budo~a SUW. i prze~~dow~ oczy~zczalni sci~k6w. ~q to i~~esty~j,e 
naJwazmeJsze Jesh chodzi 0 funkcJonowa~Ie gmmy. WIele udalo Sly w teJ kwestll ZrobiC. 
Chocby odlqczenie sqsiednich gmin od wody gminy Slubice. 

Nastypnie odpowiedzial radnemu laf-kowi Ambroziakowi, ze w pelni dziala juz SUW 
w Alfonsowie. Bylo trochy problem6w z tq r,nwestycjq, chocby ceny materia16w. Dodatkowo 
trzeba bylo zainwestowa6 w lampy UV, ~t6re pomogq przeciwdziala6 w zanieczyszczeniu 
wody. W kwestii zebran wiejskich w6jt jakl najbardziej chce siy spotkac z mieszkancami. 1m 
szybciej tym lepiej. lednak zeby bylo na nic~ trochy mieszkanc6w. 

W6jt odpowiedzial radnej Krystynfe Wojtalewicz, ze 1 kwietnia br. odbydzie siy 
spotkanie ~otycz~ce drogi ~75 .. Zost~ly e~wadzone prace geodezyjne przy tej drodze. 
Po spotkamu bydzle mozna wlyceJ powledzlec na ten temat. 

, . Nastypni~ odpowiedzial radnemu Dfri.usz~Wi Wolinskiemu, ze droga na Sa~y zost~la 
CZy~CIOW~ wyrow~ana. lest duze ~ad~llme I wo~a tam ~~lywa. W kwestll. rowo~ 
mehoracYJnych to Jezdzono po tereme I lj'0magano Je udrozmc. Usuwano tamy I galyZIe 
blokujqce wody. W6jt podziykowal solty~owi Robertowi Bedykowi za pomoc przy tych 

czy~osciach: U~alo ~iy czysc row6,:", udro~iC ..POdziYkO~al.tez sp6lce wodnej, kt6ra zrobila 
CZySC prac dZlykt sWOlm skromnym srodko~. Kilka kanalow Jest droznych. 

W6jt odpowiedzial radnej Katar~nie Milczarek, ze w kwestii oznakowania 
miejscowosci trzeba siy zastanowi6 jak to t robiC. Po prawej stronie drogi jest Boncza a po 
drugiej Laziska. 

W6jt odpowiedzial radnej Teresie S·tkiewicz w kwestii pomiar6w geodezyjnych pasa 

drogowego: ,z~ bud~et jest juz ustalony na t~n .rok. B;c moze z biez'lcych srodk6w uda siy cos 
zaoszczydZIC I bydzle moma te potrzeby zr~ahzowac. 

Ponadto na Potoku w kierunku Brzezin trzeba ustalic pas drogowy. Geodeta rna 
podjqc pracy. Podobnie z drogq na Grzybowie do pana P. Tam jest zajezdzona droga 
niekoniecznie tam gdzie powinna byc. 

Do pkt.15 
Przewodniczqcy Rady Gminy poinfmmowal, ze protok61 z XXXIV sesji Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drogq 1 ektronicznq. 
Radni nie mieli zadnych zapytan, bqtli uwag. 
W glosowaniu bralo udzial15 radnyEh. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 
Protok61 z XXXIV sesji Rady Gm·ny Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan 

stanowi zal'lcznik do protokolu. 

Do pkt. 16 
Soltys Robert Bedyk zaproponowal termin spotkania z mieszkancami. 
W6jt odpowiedzial, ze to jest jeszczf do ustalenia. 
Soltys Elzbieta Machala zapytala kitdy zostanie uzupelnione 300 metr6w brakujqcego 

destruktu na drodze przez Budy. Zapytala r6wniez co dalej z dalszq cZysci'l tej drogi, 
poniewaz jest ona gorszej jakosci. ZapytalJ r6wniez jakie Sq gl6wne cele "Korpusu Wsparcia 
Senior6w". I 
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Soltys Kazimiera Janiszewska zapytala czy powstanie oswietlenie na ulicy G6mej. 

Zapytala r6wniez ile os6b z Ukrainy przebywa na terenie gminy, jak~ pomoc otrzymali lub 
otrzymaj~. 

Soltys Anna Milewska prosila 0 jak najszybs~ naprawt( drogi w miejscowosci Rybaki 
obok pana L. Jest bardzo niebezpiecznie. 

Soltys Potoku zapytala czy zostaly podjt(te decyzje odnosnie drogi w miejscowosci 
Potok. 

Radna Krystyna Wojtalewicz prosila 0 drogi do wyr6wnania na Bonczy obok panstwa 
T., droga w Studziencu do panstwa K. oraz do panstwa Rz. S~ straszne doly. Prosila jesli 
bt(dzie moma tam wjechac 0 wyr6wnanie tego. 

Radna Sylwia G6recka prosila 0 wycit(cie drzew na ulicy Chojaki. R6wniez prosila 0 

postawienie latami. 
Radna Milena Kaminska prosila 0 poprawnie wjazdu w Piotrk6wku przy przystanku i 

tablicy ogloszen. 

W6jt odpowiedzial soltys Elzbiecie Machala, ze wykonawca drogi rna poprawic 
pobocza i rna wysypac destrukt. Droga zostanie dokonczona. Jednak trwa wycinka lasu i 
jezdzi cit(zki sprzt(t, wit(c w6jt boi sit(, ze po wysypaniu destruktu cit(Zki sprzt(t to rozjezdzi. 
Potrzebne s~ dodatnie temperatury. W kwestii programu "Korpus Wsparcia Seniora" jest to 
program, gdzie osoby starsze zglaszaj~ sit( jesli potrzebuj~ pomocy, m.in. jest to zakup lek6w 
czy inne drobne gesty. Realizuje to GOPS. Dotyczy to os6b starszych. One wszystkie s~ 
objyte tym programem. Jest to pomoc doraina. 

W 6jt odpowiedzial wszystkim w kwestii oswietlenia, ze czekamy na dofinansowanie 
na lampy solame. Bt(dzie sit( wyceniac rozbudowt( dodatkowego oswietlenia. Ostatni 
rachunek za oswietlenie wzr6s1 do 25 tysit(cy zlotych. 

W6jt odpowiedzial soltys Annie Milewskiej, ze nawieziono na drogt( duzo gruzu i 
betonu. Bobry zniszczyly tt( drogt(. Tam sit( zrobilo bardzo w~sko. Po ka.zdych wit(kszych 
opadach tt( drogt( kontrolujemy, Bt(dziemy sit( starali umocnic tt( drogt(. 

Nastt(pnie odpowiedzial soltys Potoku, ze drogt( bt(dzierny zglaszac do powiatu. 
Zostalo zgloszone ustnie, ale trzeba tez formalnie. 

W6jt odpowiedzial radnej Krystynie Wojtalewicz, ze na drodze w Bonczy 
wstrzymalisrny sit( z pracami czekaj~c na komisjt( wojewody. Niestety nie udalo sit( pozyskac 
na ni~ srodk6w. Trzeba tt( drogt( utwardzic i posypac. Taka sama jest sytuacja na drodze do 
pana K. Trzeba t~ drogt( zasypac innym materialem. 

Nastt(pnie odpowiedzial radnej Sylwii G6reckiej, ze wyci~c drzewa na ulicy Chojaki 
raczej sit( uda. Podjt(to kolejn~ pr6bt( formaln~. Na dzien dzisiejszy % dokurnentacji juz jest. 
W kwestii oswietlenia czekamy na dofinansowanie. 

W6jt odpowiedzial radnej Milenie Kaminskiej, ze do konca wakacji moze uda sit( to 
poprawic. W kwestii tablicy soleckiej zwr6cil sit( do radnych, by tablice soleckie nie staly 
przy domu soltysa tylko w newralgicznych miejscach. Zwr6cil sit( 0 zakup nowych tablic 
soleckich. Obecne s~ w stanie katastrofalnym. 

W6jt podzit(kowal wszystkim mieszkancom grniny, kt6rzy w jakikolwiek spos6b 
przyczynili sit( do wsparcia uchodzc6w z Ukrainy. Obecnie ci na naszym terenie zarnieszkuj,! 
w domach prywatnych. Nie dysponujerny lokalami socjalnyrni, gdzie rnozna bylo ich 
ulokowac. Nie rna takich os6b, gdzie nie rnaj~ sit( podziac. Bylo tych os6b wit(cej. Niekt6rzy 
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odjezdzajq, przyjezdzajq. Jest ich okolo 10 
jest objytych obowiqzkiem szkolnym 0 

przygotowawcze. Po dw6ch dniach dzieci 
posiadajq wiedze 0 osobach, ktore jeszcze 
zeby je tutaj kierowac. Moma w urzydzi 
trzeba umawiac siy na konkretnq godziny. 

osob. Sq to glownie matki z dziecmi. W szkole 
010 30 dzieci. Byly przygotowane oddzialy 
iy zintegrowaly. Zwr6cil siy do wszystkich, jesli 
ie zglosily siy do urzydu a potrzebujq pomocy to 
nadac PESEL obywatelowi Ukrainy. lednakze 

Wojt uczestniczyl na spotkaniu w ~arostwie w spotkaniu Zarzqdzania kryzysowego. 
Kazdy uczy siy obecnej sytuacji. Od ponie ialku zbierano dary dla uchodzcow. Podziykowal 
placowkom oswiatowym, ktore wlqczyly s y w zbieranie darow. Ponadto zbierano w GOPS, 
OSP Wiqczemin Polski, Juliszew, Slubice, aziska. Mozna bylo przez caly tydzien wesprzec 
rzeczowo. W dalszej cZysci mozna. 

Ponadto wojt powiedzial 0 wylqcze iu z u:zytkowania drogi przez Zyck Polski przez 
cmentarz. Trzeba utwardzic ten teren. roga gminna przechodzi przez pol cmentarza. 
Formalnie juz mozna prowadzic tam prace. 

Powiedzial r6wniez 0 przewozac~ autobusowych. Dostalismy dofinansowanie na 
przewozy autobusowe. lako jedyna gmin~ w powiecie plockim nie mielismy polqczenia z 
powiatem. We wczesniejszych latach udal siy ze starostq takie kursy uruchomic. Okazalo 
siy, ze w tym roku pojawily siy nowe porn sly. W ramach tych przewozow wozone Sq dzieci 
do szk61, jednak kazdy mieszkaniec moze sobie wsiqsc i pojechac. W kwestii dojazdu do 
Plocka latwo doszlo do porozumienia, jedn k problem byl z dojazdem do Gqbina. Prezes PKS 
wymyslil kurs przesiadkowy. Poprzednie ursy bez przesiadek funkcjonowaly przez 2 lata. 
W tym roku starostwo nie otrzymalo dofin sowania. Znow pojawila siy kwestia przesiadek. 
Doszlo jednak do porozumienia. Przywroco 0 prawie wszystkie kursy. 

Do pkt. 17 
Przewodniczqcy Rady Gminy stwie dzil, ze porzqdek obrad XXXV Sesji Rady Gminy 

w dniu 23 marc a 2022 r. 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystki 
po czym je zarnknql. 

Protokolowala 

oEL~ 
Kinga Maslanka 

wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy 
osobom oglqdajqcym sesjy drogq elektronicZllq, 
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